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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 3/2025 (228) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 17. února 2025 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP, 181.20) 

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Roman Kopeček, Patricie Milotová,  Ing. 
Robert Pekaj, MBA, Jakub Poštolka,  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D.,  Ing Bc 
et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., Tereza Srnečková, Martin Šubrt, doc. Ing. 
Pavel Valášek, CSc. 

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D., Ing. Alena Procházková, MBA  
 
Hosté: Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D. 
 
Omluveni: Ing. Pavel Tomášek, Ph.D. 
 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 12. 2024, ustavujícího zasedání AS 

FLKŘ dne 13. 1. 2025 a mimořádného jednání AS FLKŘ dne 15. 1. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024 (předseda AS FLKŘ). 
7. Stanovení termínů jednání AS FLKŘ na 1. pololetí 2025. 
8. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 17. 03. 2025. 
9. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:03 hodin předseda zahájil jednání, přivítal přítomné. Na úvod upozornil, že jedním z bodu jednání 
bude i projednání termínů zasedání AS FLKŘ na první pololetí 2025, vzhledem k nutnosti schválit rozpočet 
fakulty na rok 2025 (je možné až po schválení rozpočtu UTB) je pravděpodobné, že senát bude muset 
zasedat i o prázdninových měsících. Co nejdřívější schválení rozpočtu je nutné vzhledem k plánovaným 
investičním akcím na fakultě. 
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Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 12. 2024, ustavujícího zasedání AS 
FLKŘ dne 13. 1. 2025 a mimořádného jednání AS FLKŘ dne 15. 1. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ uvedl, že zápisy ze všech tří zmiňovaných jednání jsou dostupné v informačním 
systému fakulty a členové AS FLKŘ je rovněž obdrželi e-mailem. Dotázal se, zda jsou k jejich znění nějaké 
podněty nebo připomínky. 
Ze strany členů AS FLKŘ žádné připomínky nebyly vzneseny, Senát tedy přistoupil k hlasování. 
 
Návrh usnesení č. 228/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 16. 12. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“  
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 228/1 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z jednání dne 16. 12. 2024 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“  
 
 
Návrh usnesení č. 228/2 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z ustavujícího zasedání AS FLKŘ dne 13. 1. 2025 ve znění, 
zveřejněném v informačním systému fakulty.“  
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 228/2 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z ustavujícího zasedání AS FLKŘ dne 13. 1. 2025 ve znění, 
zveřejněném v informačním systému fakulty.“  
 
 
Návrh usnesení č. 228/3 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z mimořádného jednání dne 15. 1. 2025 ve znění, zveřejněném 
v informačním systému fakulty.“  
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 228/3 
„AS FLKŘ schvaluje verifikovaný zápis z mimořádného jednání dne 15. 1. 2025 ve znění, zveřejněném 
v informačním systému fakulty.“  
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předběžný program jednání byl zaslán spolu s pozvánkou. Z přítomných členů AS FLKŘ neměl nikdo 
návrhy na jeho úpravu. Předseda AS FLKŘ jej navrhnul doplnit o nový bod 8) (za Projednání a schválení 
Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024) – a to Volba Ekonomické a Legislativní komise AS FLKŘ.   
 
Návrh usnesení č. 228/4 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 12. 2024, ustavujícího zasedání AS 

FLKŘ dne 13. 1. 2025 a mimořádného jednání AS FLKŘ dne 15. 1. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 



Č. j.: UTB/25/008003 

 

Zápis AS FLKŘ č. 3/2025 
  Strana 3 (celkem 6) 

6. Projednání a schválení Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024 (předseda AS FLKŘ). 
7. Stanovení termínů jednání AS FLKŘ na 1. pololetí 2025. 
8. Volba Ekonomické a Legislativní komise AS FLKŘ. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 17. 03. 2025. 
10. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 228/4 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 16. 12. 2024, ustavujícího zasedání AS 

FLKŘ dne 13. 1. 2025 a mimořádného jednání AS FLKŘ dne 15. 1. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024 (předseda AS FLKŘ). 
7. Stanovení termínů jednání AS FLKŘ na 1. pololetí 2025. 
8. Volba Ekonomické a Legislativní komise AS FLKŘ. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 17. 03. 2025. 
10. Různé.“ 

 
 

 
Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ 

- Od posledního jednání AS FLKŘ se 3 x konalo jednání AS UTB, a to 21. 1., 28. 1. a 4. 2. 2025. Na 

jednání 21. 1. 2025 byly projednávány návrhy rektora, směřující k úpravám volebních obvodů 

akademické obce UTB (ve vztahu k CPS), byly diskutovány připomínky FLKŘ, FaME a CPS k těmto 

návrhům. Po projednání rektor tyto návrhy stáhnul a AS UTB svým usnesením zrušil vyhlášení 

voleb. Poté bylo dohodnuto, že bude předložen a projednán nový Volební řád AS UTB a po jeho 

schválení rektor UTB vyhlásí nové volby.  Dále byla schválena Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025. 

- Na jednání AS UTB 4. 2. 2025 byl schválen Volební řád UTB, který byl postoupen na MŠMT a po 

jeho podpisu Ministerstvem byly rozhodnutím rektora RR/01/2025 vyhlášeny volby do AS UTB. 

Termíny pro jejich organizaci budou pro celou UTB jednotné, konat se budou 12.-14. 3. 2025, 

v případě úspěšného konání by se ustavující zasedání nového AS FLKŘ mělo konat 1. 4. 2025. Na 

jednání 18. 2. 2025 budou projednány a schváleny podrobné organizační pokyny. 

- Usnesení AS FLKŘ, kterým byla ustanovena obvodní volební komise fakulty, bylo formulováno tak, 

že se nyní nemusí komise schvalovat znovu. 

- Proběhlo jednání Stavební komise UTB, fakulta z jejích prostředků bude čerpat v letošním roce 4,5 

mil. Kč. Je to poprvé, co bude FLKŘ čerpat výraznější finanční prostředky z tohoto fondu (dosud 

každý rok přispívala ze svého rozpočtu). 

- Dále již nebude tvořen FSR, dočerpají se pouze finance, které jsou již ve FSR alokovány.    

 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka 

- Informace o nesrovnalostech v časovém harmonogramu akademického roku 2024/2025 UTB 

a FLKŘ. Časový harmonogram UTB na rok 2025/2026 bude upraven dle požadavků FLKŘ.  

- Proběhlo jednání nově ustanovené Mezinárodní rady UTB. Jejím předsedou byl zvolen prof. Tone 
Lerher z University of Maribor (Slovenia), kterého do tohoto orgánu nominovala FLKŘ. 
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- Děkanka poděkovala studentům za účast při hodnocení výuky za zimní semestr a zdůraznila, že 

jejich připomínky hraji významnou roli při hodnocení akademických pracovníků, kvality výuky a 

prostředí. 

- Automat na vodu bude zřízen rovněž v budově UH2, v budově UH1 bude instalována modernější 

verze. 

- V průběhu letních prázdnin budou i v budově UH2 upraveny společné prostory před učebnami tak, 

aby zde bylo posezení a odpočinkové zóny pro studenty. Do konce srpna budou rovněž dokončeny 

chodby v budově UH1, tichá místnost a zasedací místnost fakulty. Termín těchto úprav je posunut 

z důvodu zrušení veřejné zakázky (nesoulad nabídkových cen).  

- 13.-14. 5. 2025 proběhne v rámci UTB (tedy i na FLKŘ) jednání Mezinárodního evaluačního panelu. 

V souvislosti s tímto hodnocením probíhají úpravy webu fakulty – vše bude zveřejňováno 

dvoujazyčně. 

- Děkanka dále informovala o průběhu řešení stížnosti, jež byla projednávána AS FLKŘ na jeho 

ustavujícím zasedání. Aktuálně byl ze strany rektora UTB vznesen požadavek na předložení 

podkladů z disciplinárního jednání ve věci plagiátorství Bc. Krejčího. 

- Rektor obdržel stížnost akademického pracovníka FLKŘ, kterému nebyla prodloužena pracovní  

smlouva na dobu určitou, na jednání nadřízených.   

 
Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Ke dni 17. 2. 2025 studuje na FLKŘ 1351 studentů, podáno je 574 přihlášek, z toho 431 do 
bakalářského studia.  

- Dne 8. 2. 2025 se konal den otevřených dveří, kterého se zúčastnilo 373 návštěvníků. 
- Dne 1. 2. 2025 bylo ukončeno hodnocení výuky studenty, zúčastnilo se jej 29 % studentů, ředitelé 

ústavů obdrželi od proděkana pro pedagogickou činnost připomínky z tohoto hodnocení. Zpráva 
z hodnocení bude zveřejněna dle harmonogramu, připomínky budou projednány na setkání 
děkanky se studenty v dubnu 2025. 

- Od příštího akademického roku bude provedena úprava šablon závěrečných prací, v týmu, který 
tyto úpravy zpracovává, jsou zástupci všech fakult. 

- V rámci UTB se připravuje interní předpis, který stanoví počet hodin, náležející k jednomu kreditu 
– tento počet bude takto sjednocen pro všechny fakulty. 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 
- Přihlášky do SVOČ je možné podávat do 21. 2. 2025. 
- Ve středu 19. 2. 2025 se uskuteční porada proděkanů pro tvůrčí činnost a jednání univerzitní komise 

IGA. 
- Za FLKŘ byly podány dva projekty IGA-K TRINITY (prof. Pospíšil, Dr. Trojan). 
- Informace o možnosti zapojit se do tvůrčí a organizační činnosti fakulty jako STS. 
- V případě, že bude schválena a vydána směrnice k hodnocení akademických pracovníků, musí 

fakulta upravit svou vnitřní normu do 4 měsíců. 
 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- V průběhu letních měsíců proběhnou úpravy v pobočce knihovny UTB v Uherském Hradišti – bude 

zvýšena kapacita regálů na knihy a v případě, že to prostorové možnosti dovolí, budou přidána 

místa k sezení. 

- Bude podepsána smlouva UTB na pojištění dronů. 

- Na fakultě budou instalovány koše na kovový odpad – čekáme na dodání polepů. 

- K 28. 2. 2025 ukončila pracovní poměr paní Ing. Batůšková na ekonomickém oddělení FLKŘ. Její 

agendu převzala paní Mgr. Podškubková.  

 

 

Bod 6) Projednání a schválení zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024. 

K pozvánce na jednání AS FLKŘ byla  přiložena poslední verze Zprávy o činnosti AS FLKŘ za rok 2024. 

Studenti upozornili na nesrovnalost v procentu celkové účasti na jednání – bude opraveno. 
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Návrh usnesení č. 228/5 

„AS FLKŘ schvaluje Zprávu o činnosti AS FLKŘ za rok 2024 po zapracování připomínky.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

Usnesení č. 228/5 

„AS FLKŘ schvaluje Zprávu o činnosti AS FLKŘ za rok 2024 po zapracování připomínky.“ 

 

 

Bod 7) Stanovení termínů jednání AS FLKŘ na 1. pololetí 2025. 
Dr. Strohmandl uvedl, že termíny jednání AS FLKŘ a dokumenty k projednávání byly stanoveny po jednání 
se členy vedení fakulty. Je třeba počítat s variantou, že bude muset kvůli schvalování rozpočtu fakulty 
proběhnout jednání AS FLKŘ i o prázdninách, vzhledem k tomu, že se bude hlasovat, bude nutná fyzická 
účast členů. 
U dokumentů, které jsou v plánu zvýrazněny modře, není dosud jasné, zda budou v uvedeném termínu 
předloženy. 
Dr. Strohmandl požádal členy AS FLKŘ a vedení, aby mu své připomínky k plánu zasílali do 5. 3. 2025, 
dokument bude projednán a schválen na příštím jednání AS FLKŘ. 
 
 
Bod 8) Volba Ekonomické a Legislativní komise 
Na ustavujícím zasedání AS FLKŘ byli členové Senátu vyzváni, aby si promysleli a vyjádřili své preference, 
ve které komisi mají zájem pracovat. 
 
Předseda AS FLKŘ upozornil, že se při hlasování o složení komisí bude hlasovat o jménech, je možné 
hlasovat o každém jednotlivě nebo o celé komisi najednou, a to buď tajně, nebo veřejně. 
Členové AS FLKŘ se tichým souhlasem dohodli, že hlasování bude veřejné, a o složení celé komise 
najednou. 
 
Poté členové AS FLKŘ vyjádřili své preference. Na základě těchto preferencí, předchozích zkušeností 
a rovnoměrného složení komisí byly k hlasování předloženy následující návrhy na usnesení (členové jsou 
uvedeni v abecedním pořadí). 
 
Návrh usnesení č. 228/6 
„AS FLKŘ schvaluje Legislativní komisi AS FLKŘ v následujícím složení: Jakub Poštolka,  Ing. Bc et Bc. 
Lukáš Snopek, Ph.D., Tereza Srnečková, Martin Šubrt, doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 228/6 
„AS FLKŘ schvaluje Legislativní komisi AS FLKŘ v následujícím složení: Jakub Poštolka,  Ing. Bc et Bc. 
Lukáš Snopek, Ph.D., Tereza Srnečková, Martin Šubrt, doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M.“  
 
 
Návrh usnesení č. 228/7 
„AS FLKŘ schvaluje Ekonomickou komisi AS FLKŘ v následujícím složení: Ing. Romana Heinzová, Ph.D., 
Roman Kopeček, Patricie Milotová,  Ing. Robert Pekaj, MBA, Ing. Pavel Tomášek, Ph.D.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 228/7 
„AS FLKŘ schvaluje Ekonomickou komisi AS FLKŘ v následujícím složení: Ing. Romana Heinzová, Ph.D., 
Roman Kopeček, Patricie Milotová,  Ing. Robert Pekaj, MBA, Ing. Pavel Tomášek, Ph.D.“ 
 
 
 
Bod 9) Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 17. 03. 2025. 
Program následujícího zasedání AS FLKŘ vychází z předloženého plánu práce. 
 
Návrh usnesení č. 228/9 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení termínů a programů jednání AS FLKŘ na první pololetí 2025. 
7. Předložení a projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
8. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 14. 4. 2025. 
10. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 10 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 228/9 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 17. 3. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 17. 2. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení termínů a programů jednání AS FLKŘ na první pololetí 2025. 
7. Předložení a projednání Pravidel rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 
8. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 14. 4. 2025. 
10. Různé.“ 

 
 

 

Bod 10) Různé 

- Předseda AS FLKŘ požádal nově ustavené komise, aby se co nejdříve sešly a zvolily ze svého 

středu předsedu a tuto skutečnost oznámili AS FLKŘ. 

- Dr. Snopek se dotázal, kolik fakulta v předchozích letech přibližně přispěla do fondu Stavební 

komise UTB. Tajemnice fakulty odpověděla, že přibližně 70 mil. Kč. 

 

 

Vzhledem k tomu, že v bodu různé nebyly vzneseny další dotazy nebo připomínky, předseda AS FLKŘ 

poděkoval všem za účast a ve 14:10 jednání ukončil. 

 
 
 
Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ , v. r. 


